
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 23 września 2021 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

• 12 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Skarbnik Gminy – Bożena Rosińska 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

Radni nieobecni: Badowski Krzysztof, Krycki Adam, Olech Marcin 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:04 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

Następnie przystąpił do omawiania projektów uchwał. 

O godzinie 11:07 na posiedzenie dotarł radny Bartłomiej Tutak. 

1) Projekt uchwały w sprawie utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą „Słupski 

Związek Powiatowo-Gminny”. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że przystąpienie do związku powiatowo-gminnego 

umożliwi wspólną realizację projektów i pozyskiwanie środków np. na ścieżki turystyczne od Ustki do 

końca gminy lub środków finansowych na transport i inną infrastrukturę dla mieszkańców.  

Radny Piotr Paczesny zapytał o koszty związane z przystąpieniem do związku powiatowo-gminnego 

i czy przystąpienie do związku daje możliwość uzyskania wyższej punktacji w konkursach na realizację 

inwestycji. 

O godzinie 11:10 na posiedzenie dotarł radny Roman Cech. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że odbyło się spotkanie w Warszawie 

z przedstawicielami regionów. Związki mogą starać się o środki na realizację wspólnych celów. Gmina 

była w Miejskim Obszarze Funkcjonalnym i uzyskała środki na OZE w naszej gminie. Czasami bywa 

tak, że wyremontowane drogi powiatowe w pewnym momencie nagle się kończą, gdyż samorządy 

nie mogły dogadać się co do realizacji inwestycji. Przy rozwoju infrastruktury, przy wykonanych 

drogach, lampach i chodnikach kolejnym etapem są ścieżki rowerowe, na które czekają mieszańcy. 

Samorządy mają możliwość ubiegania się o dofinansowanie do 85%. Koszty funkcjonowania związku 



nie są znane, gdyż związek jeszcze nie powstał, ale na pewno będzie utrzymywany ze składek 

członkowskich. 

Radny Piotr Paczesny wyraził zdanie, że gmina powinna wystąpić z innych organizacji, gdyż nie ma 

sensu płacić tylu składek. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że gmina należy do organizacji, które reprezentują ją 

przy tematach legislacyjnych. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

2) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą 

„Słupski Związek Powiatowo-Gminny”. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że projekt uchwały jest następstwem poprzedniej 

uchwały. Wszyscy prawnicy współpracujący z samorządami przystępującymi do związku analizowali 

projekt i zgłaszali do niego swoje uwagi. Od lipca trwały prace nad statutem. Inne samorządy chcą się 

wzorować na tym statucie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 2 0 1 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

3) Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów w Gminie Dębnica Kaszubska oraz 

nadania jej statutu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że realizowany jest projekt Srebrna Sieć II. Jednym 

z założeń było utworzenie Rady Seniorów i koła seniorów. Koło już funkcjonuje, przyszła pora na 

Radę Seniorów. Społeczeństwo się starzeje, więc potrzebny jest także głos seniorów, aby wiedzieć jak 

można poprawić jakość funkcjonowania gminy. Skutków finansowych podjęcia uchwały nie będzie. 

Skład rady liczy 17 osób. 15 radnych zostanie wybranych w wyborach. Pozostałem dwie to 

przedstawiciel Ośrodka Pomocy Społecznej i Gminnego Ośrodka Kultury. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że w § 6 ust. 2 zabrakło informacji, że 

ślubowanie składane jest przed Wójtem Gminy. Zostanie to poprawione. 



Radny Piotr Paczesny wyraził opinię, że Rada Seniorów powinna składać się tylko z radnych, bez 

pracowników jednostek. Powinna zostać wyznaczona osoba do obsługi tej rady. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że art. 5c ust. 4 stanowi „gminna rada seniorów składa 

się z przedstawicieli osób starszych oraz przedstawicieli podmiotów działających na rzecz osób 

starszych, w szczególności przedstawicieli organizacji pozarządowych oraz podmiotów prowadzących 

uniwersytety trzeciego wieku.”. Stąd też w składzie rady znaleźli się przedstawiciele jednostek. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. Opinie poszczególnych komisji 

w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 2 0 1 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

4) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność nieruchomości z zasobu 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica 

Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że jest to działka oznaczona jako droga. W związku 

z projektowaniem inwestycji okazało się, że gmina może przejąć tę nieruchomość, na cele 

inwestycyjne. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Dębnica Kaszubska nr XXXI/210/2021 

z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za udostępnienie pomieszczeń 

w Punktach Świadczenia Usług Społecznych w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczeń 

w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że gmina realizuje projekt w ramach, którego jest 

wkład niefinansowy za udostępnienie pomieszczeń. Zmiana kalkulacji kosztów została przedstawiona 

w uzasadnieniu. Nie jest to koszt dla gminy, jest to prezentacja dziennych kosztów utrzymania 

świetlic, w których realizowany jest projekt Społeczni do Potęgi. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 



Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

6) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Bożena Rosińska przedstawiła propozycje zmian zawartych w uzasadnieniu do 

projektu uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica 

Kaszubska na lata 2021-2032. 

Skarbnik Gminy Bożena Rosińska poinformowała, że zmiana jest następstwem projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

8) Plan obciążania nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że obciążenia nieruchomości będą na rzecz Energi 

Operator. 

Do planu nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie planu: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 3 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 



Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska. 

Odniesiono się do wniosku mieszkańców o sprostowanie aktu notarialnego. Rzeczoznawca 

oświadczył, że sprzedaży dokonano na podstawie przepisów prawa, a inwentaryzacja została 

sporządzona prawidłowo. 

Radny Bartłomiej Tutak odniósł się do sytuacji, której dziecko wysiadało nie na tym przystanku, na 

którym powinno wysiąść. Zapytał się jakie kroki zostały poczynione, aby taka sytuacja się nie 

powtórzyła. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka oznajmiła, że do przewoźnika wystosowano pismo o wyjaśnienie 

przyczyn zaniechania obowiązków. Przewoźnik zadeklarował, że taka sytuacja już nigdy się nie 

powtórzy. 

Dziecko jechało pierwszy raz autobusem, w prasie pojawiły się nieścisłości. Dzieci odprowadzane są 

ze szkoły do autobusu, później opiekę nad nimi przejmuje przewoźnik i opiekun zatrudniony przez 

przewoźnika. Na szczęście dziecku nic się nie stało. Obecnie dzieci dowożone są do szkoły, 

niezależnie od tego w jakiej odległości mieszkają od szkoły. 

Ad. 4 

O godzinie 13:04 Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zamknął posiedzenie wspólne 

wszystkich komisji. 

 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Konopka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady prowadził:  

Witold Leśniewski 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 


